

KODUKORD

Väike Päike Huvikool

1. Õppeperiood Väike Päike Huvikoolis algab 09.09.2024 ja kestab kuni 30.05.2025.
2. Lastelaagrid toimuvad perioodil 02.06-29.08.2025.
3. Huvikoolis on talvevaheaeg 23.12.2024- 05.01.2025.
4. Huviringi tunni pikkus on 35-60 minutit, olenevalt laste vanusest ja tunni spetsiifikast.
5. Tunniplaaniga saab tutvuda Väikese Päikese kodulehel www.lasteklubi.ee.
6. Huviringiga saab liituda kogu õppeperioodi vältel. Jooksva kuu keskel sõlmitud lepingu puhul arvestatakse õppetasu proportsionaalselt.
7. Huviringi tunnist puudumist, millest on ette teavitatud mitte hiljem kui 24 tundi enne huviringi tunni toimumise aega, on võimalik tundi asendada ühe kuu jooksul.
8. Puudunud huviringi võib asendada mõnes teises, lapse vanusele vastavas huviringis. Selleks tuleb registreerida huviringide broneerimissüsteemis ühe korra külastus teises huviringis või võtta ühendust huvikool@lasteklubi.ee.
9. Lapsed vanuses 0-3 aastat võivad teha asendusi teistes Väikese Päikese asukohtades.
10. Huviringe saab asendada eeldusel, et on vabu kohti ja lapsevanemal on kehtiv huvikooli koha kasutamise leping.
11. Peale lepingu lõppemist tühistuvad puudunud tundide asendusvõimalused.
12. Huviringi õppetasu arve esitatakse iga kuu eest ette hiljemalt vastava kuu 5. kuupäevaks.
13. Huviringi õppetasu tuleb maksta õppeperioodi jooksul igas kuus, sõltumata tundide arvust või tundidest osavõtmise arvust kuus. Huvikooli talvevaheajal (23.12.2024- 05.01.2025) ja riiklikel pühadel õppetööd ei toimu. Õppeaasta jooksul on keskmiselt igas kuus vähemalt 4 õppetundi (vt tabelit).
14. Lastelaagri eest esitab Huvikool arve ette ja arve tasumine tagab koha laagris. Lapse laagrisse mitte tulemisel ei kuulu õppetasu tagastamisele.
15. Osaledes mitmes huviringis, saab arvel soodustust 10%. Õe-venna soodustus arvel 10%.
16. Valides korraga mitu suvelaagrit on kõik laagrid 5% soodsamad.
16. Beebide ja väikelaste huviringides (võimlemine, muusika ja loovus) pakutavat teenust reguleerib täiskasvanu koolituse seadus ja seetõttu ei ole võimalik nende ringide eest tasutud koolituskuludelt taotleda tulumaksutagastust. Üle 3-aastaste laste huviringide tasu on koolituskulu, millelt on võimalik taotleda tulumaksu tagastust.

17. Lepingu saab lõpetada broneerimissüsteemis või teavitades

kirjalikult huvikool@lasteklubi.ee. Soovides lepingu lõpetada jooksva kuuga, tuleb lõpetamise soov esitada hiljemalt kuu viimaseks päevaks, vastasel korral kohustub lapsevanem maksma õppetasu järgneva kuu eest.

18. Õppuri lahkumisel suvelaagrist ei ole vajalik broneerimissüsteemis lepingut lõpetada, kuna see lõpeb automaatselt laagri lõppemise kuupäeval.

19. Laste mitte täitumisel on laagripidajal õigus laager ära jätta. Sellisel juhul õppetasu tagastatakse täies mahus või kokkuleppeliselt leitakse uus sobiv laager.

20. Laagrikorraldajal on õigus teha korralduslikke muudatusi nii laagrite sisu osas, kui ka päevakavas.

21. Korratasuga makstes on vajalik tundi iga kord uuesti registreerida ja tundi saab tulla ainult vaba koha olemasolul.

22. Huvikooli tundidest ja huvikoolis toimuvatest sündmustest ning aktuaalsetest teemadest teavitatakse huviringis käivate laste vanemaid huvikooli koduleheküljel ja e-kirja teel.

23. Huvikooli on oodatud terved lapsed/täiskasvanud. Ka nohu ja köha on haigused.

24. Hea koostöö lapsevanemate ja õpetajate vahel on aluseks laste kohanemisele ning turvatunde tagamisele. See omakorda soodustab igati lapse arengut. Koostöö lapsevanemaga on väga tähtis, sest vanem on kõige parem asjatundaja oma lapse suhtes. Julgelt pöörduge huviringi, laagri juhendaja või huvikooli juhataja poole abi ja nõu saamiseks.

25. Tundide arv õppeaasta jooksul:

Tunni toimumise päev	esmaspäev	teisipäev	kolmapäev	neljapäev	reede
September	4	3	3	3	3
Oktoober	4	5	5	5	4
November	4	4	4	4	5
Detsember	3	3	3	3	3
Jaanuar	4	4	4	4	4
Veebruar	4	4	4	4	4
Märts	5	4	4	4	4
Aprill	4	5	5	4	4
Mai	4	4	4	5	5

Rules of procedure

Väike Päike Hobby School

1. The school term at Väike Päike Hobby School commences on 9 September 2024 and lasts until 30 May 2025.
2. The children's camps take place from June 2st to August 29st, 2025
3. The winter break at the Hobby School lasts from 23 December 2024 to 5 January 2025.
4. The duration of the hobby class session is 35-60 minutes depending on the age of the children and the specifics of the lesson.
5. The time schedule is available on the website of Väike Päike at www.lasteklubi.ee.
6. Hobby classes are open throughout the school term. For contracts entered into in the middle of the current month, tuition fees will be calculated proportionally.
7. Being absent from a Hobby School lesson upon advance notification no later than 24 hours before the hobby class lesson is due to take place may be substituted within one month.
8. Missed Hobby School lesson can be made up for in another age-appropriate hobby class. To do this, enrol for a one-time visit to another hobby class using the booking system or e-mail huvikool@lasteklubi.ee.
9. Children aged 0-3 years can also participate in substitution lessons in other Väike Päike locations.
10. Missed Hobby School classes can be replaced provided that there are available places in the hobby classes and the parent has a valid Hobby School place contract.
11. After the expiry of the contract, the options to substitute any missed lesson will be cancelled.
12. The tuition fee invoice for the Hobby School classes is presented in advance for each month, no later than the 5th day of the corresponding month.
13. The tuition fee invoice for the Hobby School classes must be paid each month during the school term, regardless of the number of lessons or attendance per month. There are no lessons during the Hobby School's winter break (23 December 2024 to 5 January 2025) and on national holidays. On average, there are at least 4 lessons each month throughout the school year (see table).

14. The Hobby School submits an invoice for the children's camp in advance, and payment of the invoice secures a place in the camp. If the child does not attend the camp, the tuition fee will not be refunded.
15. Participating in multiple hobby classes grants a 10% discount on the invoice. Sibling discount on the invoice is also 10%.
16. Choosing multiple summer camps at once makes all camps 5% cheaper.
17. The service provided in hobby classes for babies and toddlers (gymnastics, music and creativity) is governed by the Adult Education Act and it is therefore not possible to claim income tax refund on the training costs paid for these classes. The fee for hobby classes for children over 3 years of age is considered a training cost on which you can claim an income tax refund.
18. The contract can be terminated through the booking system or by sending a written notification to huvikool@lasteklubi.ee. If you wish to terminate the contract with the current month, you must indicate your wish to do so no later than by the last day of the month, otherwise the parent undertakes to pay the tuition fee for the following month.
19. When the Pupil leaves the summer camp, it is not necessary to terminate the contract in the booking system, as it ends automatically on the last day of the camp.
20. If the minimum number of children is not reached, the camp organizer has the right to cancel the camp. In this case, the tuition fee will be refunded in full or, by mutual agreement, a suitable alternative camp will be arranged.
21. The camp organizer has the right to make organizational changes regarding both the content and schedule of the camps.
22. If you pay for one-time attendances you will need to re-enrol for the lesson every time and you will only be able to participate if there is a place available.
23. Parents of children who attend a hobby class are kept up to date on the events and current topics happening at their Hobby School lessons and the hobby school in general via the hobby school website and by e-mail.
24. Healthy children/adults are welcome to attend hobby classes. Rhinitis and coughing are also considered illnesses.
25. Children's adjustment and sense of security are dependent on good cooperation between parents and teachers. This, in turn, contributes to the child's development. It is important to work together with the parent because the parent is the one who knows the most about their child. We encourage you to contact the hobby class tutor or the head of the Hobby School for help and advice.

Правила внутреннего распорядка Школа по интересам Väike Päike

1. Учебный период в Школе по интересам Väike Päike начинается 09.09.2024 и длится до 30.05.2025.
2. Детские лагеря проходят с 2 июня по 29 августа 2025 года.
3. Зимние каникулы в Школе по интересам длятся с 25.12.2024 по 07.01.2025.
4. Продолжительность занятий в кружке в Школе по интересам составляет от 35 до 60 минут, в зависимости от возраста детей и специфики занятия.
5. С планом занятий можно ознакомиться на сайте Väike Päike www.lasteklubi.ee.
6. К кружку в Школе по интересам можно присоединиться на протяжении всего учебного периода. При заключении договора в середине текущего месяца оплата обучения рассчитывается пропорционально.
7. Отсутствие на занятии по интересам, о чем извещено не позднее, чем за 24 часа до начала занятия, можно заменить в течение одного месяца.
8. Пропущенное занятие в одном кружке в Школе по интересам можно заменить занятием в другом кружке в Школе по интересам, соответствующем возрасту ребенка. Для этого нужно зарегистрировать однократное посещение другого кружка в системе бронирования кружков по интересам или написать по адресу huvikool@lasteklubi.ee.
9. Дети в возрасте от нуля до трех лет могут посещать занятия на замену в других местах расположения Väike Päike.
10. Занятия по интересам можно заменить при наличии свободных мест и действующего договора на использование места в Школе по интересам.
11. После расторжения договора право на замену пропущенных занятий заканчивается.
12. Счет за участие в кружках в Школе по интересам представляется каждый месяц заранее, не позднее 5-го числа соответствующего месяца.

13. Оплата учебного сбора за участие в кружках в Школе по интересам производится ежемесячно в течение учебного периода, независимо от количества часов или количества занятий в месяц. В период зимних каникул в Школе по интересам (с 23.12.2024 по 05.01.2025) и в государственные праздники учебные занятия не проводятся. В течение учебного года в среднем в каждом месяце проводится не менее 4 учебных занятий (см. таблицу).
14. Школа по интересам выставляет счёт за детский лагерь заранее, и оплата счёта обеспечивает место в лагере. В случае отсутствия ребёнка в лагере, оплата учебного сбора не возвращается.
15. Участвуя в нескольких кружках, вы получаете скидку 10% на счёт. Братьям и сестрам также предлагается скидка 10%.
16. Выбрав несколько летних лагерей одновременно, все лагеря становятся на 5% дешевле.
17. Услуги, оказываемые в кружках для младенцев и маленьких детей (гимнастика, музыка и творчество), регулируются Законом об образовании взрослых, поэтому с расходов на обучение в этих кружках нельзя получить возврат подоходного налога. Плата за занятия в кружках детей старше трех лет является расходами на обучение, за которые можно получить возмещение подоходного налога.
18. 15. Расторгнуть договор можно, воспользовавшись системой бронирования или отправив письменное уведомление по адресу huvikool@lasteklubi.ee. При желании расторгнуть договор начиная с текущего месяца нужно уведомить об этом не позднее последнего дня текущего месяца, в противном случае родитель будет обязан оплатить обучение за следующий месяц.
19. При уходе учащегося из детского лагеря не требуется закрывать договор в системе бронирования, поскольку он автоматически завершается в последний день лагеря.

20. Если не набирается достаточное количество детей, организатор лагеря имеет право отменить лагерь. В этом случае учебный сбор возвращается полностью или по договорённости находится новый подходящий лагерь.
21. У организатора лагеря есть право вносить организационные изменения как в содержание лагеря, так и в расписание.
22. В случае однократного посещения нужно каждый раз регистрироваться на занятие заново. Посетить занятие можно только при наличии свободного места.
23. Родителей детей, посещающих занятия Школы по интересам, информируют о занятиях и событиях в школе на сайте школы и по электронной почте.
24. В кружки приглашаются здоровые дети/взрослые. Насморк и кашель – это тоже болезнь.
25. Сотрудничество между родителями и учителями является основой для адаптации детей и обеспечения чувства безопасности. Это, в свою очередь, способствует развитию ребенка. Сотрудничество с родителем очень важно, потому что родитель лучше всех знает своего ребенка. Не стесняйтесь обращаться за помощью и советом к руководителю кружка или Школы по интересам.